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Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
15/02/2024 19:30h – TEAMS  

 
Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Paul Lagae, Johan Van Riet 
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Dominique Reterre, Pascal Schmets, Denis Van Bever 
o Commissies/commissions: Michel Loppe, Arturo di Giacomo, Leo Bergmans 

 
Verontschuldigd/excusé: 
o Claude Kriescher (procuration à Dominique Reterre) 
 

COMMISSIES 
 
 

1. MNC 
 
1.1. Finales Interfederale beker: MNC ontving twee 

kandidaturen (Asterix & Booischot) en beslist 
op 05/03 over de toewijzing. 

1.2. Het LIGD-team van Haasrode Leuven gaf te 
kennen eventueel de LIGD te verlaten en 
volgend jaar aan te treden in NAT1.  Te dien 
einde wil de ploeg algmeen forfait geven voor 
de PO, tenminste als de RvB hiervoor haar fiat 
geeft. A priori is dit mogelijk op basis van 
artikel 5.3.2. §2 van het competitiereglement. 
Denis merkt op dat de teams van NAT1 in 
geen geval gepenaliseerd mogen worden door 
de eventuele bijkomende daler uit de LIGD.   
In het geval dat er twee dalers zouden zijn 
(‘LVL’ & VHL), moet men hopen op ook twee 
stijgers. Maar waar de kampioen moet stijgen 
kan de runner-up daar niet toe verplicht 
worden. 
De MNC wordt gevraagd om mogelijke pistes 
te onderzoeken.  

1.3. Op vraag van Paul naar de vorderingen voor 
de tevredenheidsenquête over de 
competitiehervorming meldt Guy dat hij een in 
online enquêtes gespecialiseerde firma heeft 
gecontacteerd. Waar het bedrijf haar software 
en algemene enquêtetechnieken inschakelt 
blijft het aan Volley Belgium om de vragenlijst 
te finaliseren.  

1.4. Michel weet nog steeds niet waar hij aan toe is 
met VolleySpike en meldt dat dit dringend is 
om verdere stappen te kunnen zetten. Paul 
belooft bij VV navraag doen. Johan zal aan 
Stijn om het kostenplaatje vragen.  

 
2. NSC 

 
2.1.   De meeting van Arturo met de Liga’s (30/01) 

verliep in een goede sfeer en leverde vooral 
een positief resultaat op voor de Challenges.  
Marie Declercq diende een offerteaanvraag in 
bij GENIUS voor de levering van 6à8 systemen 
voor zowel de LIGH als LIGD zodat alle 
wedstrijden vanaf september met Challenge 

COMMISSIONS 
 
 
1.  MNC 
  
1.1. Finales de la Coupe Interfédérale : la MNC a 

reçu deux candidatures (Asterix & Booischot) et 
décidera de l'attribution le 05/03. 

1.2. L'équipe LIGD de Haasrode Leuven a indiqué 
qu'elle pourrait quitter la LIGD et entrer dans le 
NAT1 l'année prochaine.  A cette fin, l'équipe 
souhaite donner un forfait général pour les PO, 
au moins si le CA donne son accord. A priori, 
cela est possible sur base de l'article 5.3.2. §2 
du règlement de la compétition. Denis note que 
les équipes de NAT1 ne doivent en aucun cas 
être pénalisées par un descendant 
supplémentaire de la LIGD.   Dans le cas où il 
y aurait deux descendants ('LVL' & VHL), il faut 
espérer qu'il y ait aussi deux montants. Mais 
lorsque le champion est bien obligé de monter, 
on ne peut pas exiger du second qu'il le fasse. 
La MNC est invité à explorer les possibilités qui 
s'offrent.  
 

1.3. Interrogé par Paul sur l'état d'avancement de 
l'enquête de satisfaction sur la réforme de la 
compétition nationale, Guy indique qu'il a pris 
contact avec une société spécialisée dans les 
enquêtes en ligne. Bien que la société engage 
son logiciel et ses techniques générales 
d'enquête, il reste à Volley Belgium à finaliser le 
questionnaire.  

1.4. Michel ne sait toujours pas où il en est avec 
VolleySpike et signale qu'il est urgent de le 
savoir si l'on veut poursuivre les démarches. 
Paul promet de vérifier auprès de VV. Johan 
demandera à Stijn le montant des coûts. 

 
2. CNA 
 
2.1.   La réunion d'Arturo avec les Ligues (30/01) 

s'est déroulée dans une bonne ambiance et a 
abouti à un résultat positif, et cela pour les 
Challenges en particulier.  Marie Declercq a 
soumis une demande d'offre à GENIUS pour la 
fourniture de 6 à 8 systèmes pour la LIGH et la 
LIGD afin que tous les matchs puissent être 
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kunnen gespeeld worden. Omdat de technische 
kennis bij de clubs nog niet op peil is zal een 
derde scheidsrechter (R3) het Challenge 
systeem bemannen. De R3-Challenge operator 
zal de NSC bijstaan in de vorming van de club-
staff. Hij zal dezelfde verloning krijgen als de 
andere SRs.  
De raad dankt Arturo voor dit goede nieuws. 
Guy stelt zich wel vragen over de relatie tussen 
de twee liga’s. Het zijn twee afzonderlijke 
VZW’s, maar met een totaal verschillende 
attitude t.o.v. Volley Belgium.  

2.2. De liga’s dringen aan om een eind te maken 
aan cash betalingen van SRs. De raad vraagt 
nogmaals Michel om betaling door 
overschrijving als enige mogelijkheid op te 
nemen in het reglement. 

2.3. Een levering van 75 LOTTO-polo’s voor de SRs 
uit de liga’s is aangekomen. De SRs kunnen 
deze ophalen in Vilvoorde mits een eigen 
bijdrage van 25 EUR. Een tweede en grotere 
levering van 1000 LOTTO-polo’s wordt 
verwacht en zullen aan dezelfde voorwaarden 
ter beschikking gesteld worden van de overige 
SRs. Bij aanvang van het seizoen 24-25 zal 
elke SR een nieuwe polo hebben. 

2.4. Een laatste vraag van de liga’s aan Arturo 
betreft het nut van de commissarissen. Dit is 
echter een onderwerp voor een opkomende 
vergadering ‘VB-Liga’s’ (datum nog vast te 
leggen).  

2.5. Het FIVB heeft spijtig genoeg geen Belgen 
aangeduid voor de Olympische Spelen. 

 
3. LIGD 

 
3.1. Als VHL inderdaad uit de race stapt voor de 

aanvang van de PO overweegt de LIGD om 
alsnog een dubbele round robin te organiseren 
voor de qualifier 2.  
 
 

RAAD VAN BESTUUR 
 
1. Financiën 

 
1.1.   Daar FVWB 10.000 EUR overmaakte 

(lastendeling dossier Roeselare) en Guy een 
korting van 5.000 EUR kon bedingen op de 
ereloonstaat van onze juridische raadgever 
(dossier Guibertin) wordt het negatieve saldo op 
de rekeningen 2023 teruggebracht tot +/- 25.000 
EUR. De finale juridische afhandeling van het 
akkoord met Roeselare is in handen van de 
advocaten. 

1.2. Het FIVB meldde dat Venezuela uiteindelijk – na 
drie jaar aandringen en lobbyen door Geert De 
Dobbeleer en Guy Juwet – de hotelkosten betaald 
heeft. Via de Zuid-Amerikaanse confederatie, het 
FIVB en Volley Belgium zal het geld weldra aan de 
stad Leuven kunnen overgeschreven worden.  

joués avec Challenge à partir de septembre. 
Comme les clubs ne disposent pas encore des 
connaissances techniques nécessaires, un 
troisième arbitre (R3) gérera le système 
Challenge. Le R3-Challenge Operator aidera la 
CNA à former le staff des clubs. Il recevra la 
même rémunération que les autres arbitres.  
Le Conseil remercie Arturo pour cette bonne 
nouvelle. Guy s'interroge sur la relation entre 
les deux ligues. Il s'agit de deux ASBL 
distinctes, mais avec des attitudes totalement 
différentes à l'égard de Volley Belgium.  

2.2. Les ligues demandent la fin des paiements en 
espèces des arbitres. Le Conseil demande à 
nouveau à Michel d'inclure le paiement par 
virement bancaire comme seule option dans le 
règlement. 

2.3. Une livraison de 75 polos LOTTO pour les 
arbitres des ligues est arrivée. Les arbitres 
peuvent les retirer à Vilvorde moyennant une 
contribution propre de 25 euros. Une deuxième 
livraison plus importante de 1000 polos LOTTO 
est attendue et sera mise à la disposition des 
autres arbitres aux mêmes conditions. Au début 
de la saison 24-25, chaque arbitre aura un 
nouveau polo. 

2.4. Une dernière question des ligues à Arturo 
concerne l'utilité des commissaires. Cependant, 
c'est un sujet pour une prochaine réunion 'VB 
Leagues' (date à fixer).  

 
2.5. La FIVB n'a malheureusement pas désigné de 

Belges pour les Jeux Olympiques. 
 
3. LIGD 
 
3.1. Si l’équipe VHL se retire effectivement de la 

compétition avant le début des PO, la LIGD 
envisage d'organiser un double round robin pour 
la qualifier 2. 

 
 

CONSEIL D'ADMINISTRATION 
 
1. Les finances 

 
1.1.  Comme la FVWB a transféré 10 000 euros 

(partage des charges du dossier Roulers) et 
que Guy a pu négocier une réduction de 5 
000 euros sur la note d'honoraires de notre 
conseiller juridique (dossier Guibertin), le 
solde négatif des comptes 2023 est ramené à 
+/- 25 000 euros. La finalisation juridique de 
l'accord avec Roulers est entre les mains des 
avocats. 

1.2. La FIVB a rapporté que le Venezuela a finalement 
- après trois ans d'insistance et de lobbying de la 
part de Geert De Dobbeleer et Guy Juwet - payé 
les frais d'hôtel. Par l'intermédiaire de la 
confédération sud-américaine, de la FIVB et de 
Volley Belgium, l'argent pourra bientôt être 
transféré à la ville de Louvain.  



 

3 
 

1.3. De tweede schijf aan CEV voor het EK2023, 
achterstallig sinds november, wordt in stukken en 
zonder enige planning afbetaald ‘’naarmate de 
gelden ter beschikking komen’. 100k (van de 
Nationale Loterij) is nu beschikbaar bij VB (en 
werd overgeschreven aan CEV), de subsidie van 
het Brussels gewest is beloofd binnen vijf weken, 
VV dringt bij Game Plan aan voor hun bijdrage 
van 400k.  Guy verdedigt onze belangen in het 
CEV Finance Committee dat eerstdaags 
bijeenkomt maar maakt zich nogmaals ernstige 
zorgen over de reputatieschade die Volley 
Vlaanderen via dit dossier aanbrengt voor het 
Belgisch volleybal. 
 

2. VARIA 
 

2.1.  De FVWB vraagt om per einde augustus 2024 
een einde te stellen aan de delegatie van 
TOPVOLLEY Belgium en Beach Belgium aan VV.  
 
Na verschillende formele verzoeken in de 
afgelopen maanden heeft de FVWB niet de minste 
informatie ontvangen van TOPVOLLEY en 
BELGIUM BEACH. De gevraagde informatie is de 
volgende: het strategisch plan, het organigram 
(wie, wat, waar) en de werking van Topvolley; de 
resultaten 2021-2023 en de evaluatie van deze 
resultaten per geslacht en leeftijdscategorie; de 
rekeningen 2023: de aard van de uitgaven en 
toewijzingen; de planning en budgettering 2024. 
 
De FVWB wijst op het aanhoudende gebrek aan 
communicatie en respect van de kant van 
TOPVOLLEY BELGIUM bij het uitnodigen van 
jonge FVWB U16 spelers. Ondanks een 
sensibiliseringsvergadering met de nieuwe 
technisch directeur, is er geen verandering 
gekomen. De FVWB werd op geen enkel moment 
op de hoogte gebracht van de oproeping van 
FVWB-spelers. 
 
In de plaats hiervan moet tegen 01/09 een 
samenwerkingsovereenkomst tussen de vleugels 
ingevoerd kunnen worden die de belangen van 
zowel Volley Belgium als beide vleugels kan 
behartigen. Die samenwerking opent ook deuren 
naar subsidies uit de Franse gemeenschap.  Ook 
vanuit het federale niveau (BOIC) wordt 
aangedrongen op meer samenwerking tussen de 
vleugels, bij voorbeeld ter verzekering van ons BE 
GOLD programma.  Paul vindt de vraag van 
FVWB redelijk en staat zeker niet afkerig van een 
betere samenwerking VV-FVWB, maar stelt dat 
langdurige contracten werden afgesloten in het 
kader van de delegatie en dat die niet in het 
gedrang mogen komen. Paul vraagt wat tijd . De 
vraag van FVWB zal worden voorgelegd aan het 
bestuur van VV en ook aan de belangrijkste 
sponsor van TOPVOLLEY, Sport Vlaanderen. Guy 
meldt dat de stopzetting van de delegatie ook 
invloed heeft op geldstromen en 

1.3. Le deuxième versement à la CEV pour les 
CHE2023, en attente depuis novembre, sera payé 
en plusieurs fois et sans planification "au fur et à 
mesure de la disponibilité des fonds". 100k (de la 
Loterie Nationale) sont maintenant disponibles 
auprès de la VB (et ont été transférés à la CEV), la 
subvention de la Région bruxelloise est promise 
dans les cinq semaines, la VV fait pression sur 
Game Plan pour sa contribution de 400k.  Guy 
défend nos intérêts au sein de la CEV Finance 
Committee qui se réunit bientôt, mais il est une fois 
de plus sérieusement préoccupé par le préjudice de 
réputation que Volley Vlaanderen fait subir au 
volley-ball belge par le biais de ce dossier. 

 
2. VARIA 
 
2.1.  La FVWB demande que d’ici la fin du mois 

d’août 2024 il soit mis fin à la délégation de 
TOPVOLLEY Belgium et de Beach Belgium 
auprès de VV.  
 Suite à plusieurs demandes formalisées ces 
derniers mois, la FVWB ne reçoit aucune 
information sur les rapports d’activité de Top 
Volley et Belgium beach. Les informations 
demandées sont : Plan stratégique de Topvolley ; 
Organigramme (qui, quoi, où) et fonctionnement 
de Topvolley ; Résultats de l’année 2021- 2023 et 
évaluation de ceux-ci par catégories de genre et 
d’âge ; Comptabilité 2023 : nature des dépenses 
et affectations ; planification et budgétisation 2024 

 
La FVWB évoque le manque persistant de 
communication et de respect de la part de 
TOPVOLLEY BELGIUM lors des convocations 
des jeunes joueurs U16 de la FVWB. Malgré une 
réunion de sensibilisation organisée avec le 
nouveau directeur technique, pas de 
changement. A aucun moment la FVWB n'a été 
informée de la convocation des joueurs de la 
FVWB. 

 
 A la place, la FVWB propose un accord de 
coopération entre les ailes qui peut veiller aux 
intérêts de Volley Belgium et de ses deux ailes. 
Cet accord devrait être introduit pour le 01/09. 
Une telle coopération ouvrira également la porte 
à des subventions de la part de la communauté 
française.  Le niveau fédéral (BOIC) appelle 
également à une plus grande coopération entre 
les ailes, par exemple pour garantir notre 
programme BE GOLD.  Paul trouve la demande 
de la FVWB raisonnable et n'est certainement 
pas opposé à une meilleure coopération VV-
FVWB, mais il fait valoir que des contrats à long 
terme ont été conclus dans le cadre de la 
délégation et qu'il ne faut pas les compromettre. 
Paul demande un peu de temps. La question de 
la FVWB sera soumise au conseil 
d'administration de la VV et au sponsor principal 
de TOPVOLLEY, Sport Vlaanderen. Guy signale 
que l'arrêt de la délégation affectera également 
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personeelsbezetting. Bijgevolg moet dit met de 
nodige voorzichtigheid aangepakt worden en dient 
proactief in kaart gebracht worden wat de 
gevolgen van de stopzetting zullen zijn.  
 
Om dit samenwerkingsdossier een boost te geven 
– een aanzet tot principeakkoord zou welkom zijn 
tegen 28/02, datum van een belangrijke 
vergadering FVWB/ADEPS/COIB – belegt Guy 
een vergadering met Kris Eyckmans, bestuurders 
Volley Belgium en de directeurs-generaal.  Koen 
Hoeyberghs zou eventueel kunnen deelnemen, 
gezien zijn grote ervaring, en misschien zelfs de 
technisch directeurs. Pascal vraagt om in het 
verslag van de RvB specifiek te vermelden dat op 
de door Guy belegde vergadering het einde van de 
delegatie TOPVOLLEY Belgium en van Beach 
Belgium naar VV bekrachtigd wordt. 
 

2.2. Twee aanvragen – Maaseik & Charleroi - kwamen 
binnen voor ‘uitzonderlijke vervanging van spelers 
tijdens het seizoen’. Volgens het reglement 
zouden deze twee aanvragen, nochtans voor 
quasi identieke situaties, leiden tot een 
verschillend resultaat. Reden is dat de 
uitzonderingsmaatregel die de vervanging toelaat 
enkel geldt voor de liga heren. Om de gelijkheid 
tussen mannen en vrouwen te respecteren, besluit 
het bestuur bij unanimiteit dat de uitzondering die 
is toegekend aan de mannenliga (artikel 3.4.1. §7 
punt c) ook moet worden toegekend aan de 
vrouwenliga. De twee aanvragen krijgen een 
positieve evaluatie, voor zover aan alle 
reglementaire voorwaarden qua statuut van de 
speler en fiscaliteit wordt voldaan.  Het positieve 
antwoord voor Maaseik werd al verstuurd. Daar 
Charleroi op 12/02 een negatief antwoord kreeg 
stuurt Stefan een rechtzetting aan de club.  
 

Volgende vergadering  
 

• RvB: do 21/03 – 19u30 – EVC 

les flux financiers et le personnel. Par 
conséquent, il convient d'aborder cette question 
avec prudence et de dresser un tableau proactif 
des conséquences de l'arrêt de la délégation.  

 
Pour donner un coup de pouce à ce dossier de 
coopération - un début d'accord de principe serait 
le bienvenu pour le 28/02, date d'une réunion 
importante FVWB/ADEPS/COIB - Guy convoquera 
une réunion avec Kris Eyckmans, les directeurs de 
Volley Belgium et les directeurs généraux.  Koen 
Hoeyberghs pourrait éventuellement y participer, 
vu sa grande expérience, et peut-être même les 
directeurs techniques. Pascal demande d’inscrire 
spécifiquement au rapport du CA que la fin de la 
délégation de TOPVOLLEY Belgium et de Beach 
Belgium auprès de VV soit entérinée lors de la 
réunion convoquée par Guy. 

 
2.2. Deux demandes - Maaseik et Charleroi - ont été 

introduites pour "remplacement exceptionnel de 
joueurs en cours de saison". Selon le règlement, 
ces deux demandes, pourtant pour des 
situations quasi identiques, aboutiraient à un 
résultat différent. En effet, l'exception permettant 
le remplacement ne s'applique qu'à la ligue 
masculine. Afin de respecter l'égalité entre les 
hommes et les femmes, le conseil décide à 
l'unanimité que l'exception accordée à la ligue 
masculine (article 3.4.1. §7 point c) doit 
également être accordée à la ligue féminine. Les 
deux demandes reçoivent une évaluation 
positive, dans la mesure où toutes les conditions 
réglementaires en matière de statut des joueurs 
et de fiscalité sont remplies.  La réponse positive 
pour Maaseik a déjà été envoyée. Charleroi 
ayant reçu une réponse négative le 12/02, 
Stefan envoie une rectification au club. 

 
Prochaine réunion  
 

• CA : jeudi 21/03 - 19h30, EVC 

Verslag & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER  


